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Vypracoval: Valéria Kurucová 

Zápisnica z VI. zasadnutia



Členovia komisie

➢ Valéria Kurucová 

➢ Michal Beňo 

➢ Katarína Kóšová

➢ Ing. Daniel Pindeš

➢ Ing. Magdaléna Debnáriková

➢ Ing. Roman Lackovič 

➢ Ing. Renáta Pindešová 

➢ Ing. Tibor Szabó 

➢ Aleš Urbánek

Dňa: Podpis:

25.5.2021

25.5.2021

25.5.2021

25.5.2021

Neprítomná

Neprítomný

25.5.2021

Neprítomný

25.5.2021

Hostia komisie 25.5 .2021 17:00

➢ Milan Lednický – konateľ REAMIL group, s.r.o

➢ Dominik Lednický



Zhrnutie a zápisnica

Na záver: poďakovanie za účasť 

Valéria Kurucová

Predseda komisie výstavby územného plánovania a životného prostredia

valeria.kurucova@gmail.com

Členovia komisie sa stretli za účelom zoznámenia sa s 

urbanistickou štúdiou v lokalite Majerské – IBV POD LESOM

1) Komisia sa oboznámila s grafickou a textovou časťou štúdie lokality Majerské, zároveň požiadali zástupcu 

spoločnosti REAMIL group, s.r.o o zaslanie uvedenej dokumentácie v el. podobe poslancom OZ.

2) Komisia  v rozprave upozornila zadávateľa urbanistickej štúdie na nesúlad „miestnych komunikácií“ s daným stavom 

a na absenciu otočiska na existujúcej a skolaudovanej „miestnej komunikácie“. Uvedený stav je taktiež v nesúlade a v 

rozpore s UPI Štitáre. 

3) Komisia v rozprave upozornila zadávateľa urbanistickej štúdie na nutnosť dodržiavania ochranného pásma k 

priľahlému lesu o výmere 50 m a kompletnej úprave textovej časti v bode 11. /návrh riešenia bývania/ 

4) Poslanci OZ, ktorí sú členmi komisie vyslovili nesúhlas so zámerom otvorenia zmien a doplnkov v územnom pláne 

obce Štitáre z dôvodov: 

➢ Nezastavanosti existujúceho územného plánu určeného na IBV 

➢ Nejasnej definície vybudovania, zodpovednosti za kvalitu a dodržanie noriem a následné odovzdanie infraštruktúry

➢ Nezohľadnenie kapacity vodného zdroja obce Štitáre podľa posledného hydrogeologického prieskumu

Pre potreby komisie bol z uvedeného stretnutia zaznamenaný zvukový záznam. O vyhotovení zvukového záznamu boli na začiatku stretnutia 

oboznámení všetci zúčastnení.
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